

Arus perdana teknologi 5G ke arah kehidupan lestari

Februari 13, 2023 @ 4:39pm



(dari kiri) Naib Pengerusi Jawatankuasa Bandar Pintar Fiber Network Council APAC, Guven Togan; Pengerusi FASc MSCA, Dr Raslan Ahmad; Ketua Operasi Fiber Network Council APAC, Rusafie Alam dan EXCO Pertubuhan Bandar Mampar dan dan Pintar Malaysia (MSCA), Mohamed Shajahan Mohamed Iqbal bertukar dokumen selepas menandatangani MoU antara Fiber Network Council APAC dan MSCA sempena Persidangan Fiber Talk 2023 di Kuala Lumpur baru-baru ini.

KUALA LUMPUR: Persidangan Malaysia FIBERTalk 2023 bersama penggiat industri telekomunikasi (telco) memfokuskan pembangunan terkini industri dan menangani cabaran dan peluang 'gentian ke rumah' yang menyediakan keterhubungan 5G dan internet semua benda (IoT) untuk bandar pintar.

Persidangan itu anjuran Majlis FTTH Asia-Pasific itu dihadiri 150 pemain industri termasuk Ketua Pegawai Pembangunan Suruhanjaya Komunikasi dan Multimedia Malaysia, Bawani Selvaratnam.

Beliau menyertai eksekutif tertinggi dari Maxis Bhd, Telekom Malaysia dan Celcom antara sebahagian daripada ahli yang membincangkan mengenai Pelan Induk Penyambungan Pintar untuk Bandar Pintar Berdaya Tahan, Amalan Terbaik untuk Pembangunan FTTH dan gentian (fiber) untuk masa hadapan yang lestari.



TERKINI

PILIHAN PEMBACA

- 2m [TMJ tak minat jadi pengurus Harimau Malaya](#)
- 8m [3 termasuk kontraktor ditahan kemuka dokumen palsu kerja pembaikan](#)
- 13m [Ahmad Zahid tidak pernah minta saya gugurkan kes mahkamah dihadapinya' - Anwar](#)
- 15m [Cerpen BH Ahad: Seri Kaya](#)
- 15m [3 maut, 5 cedera dalam tembakan kampus AS - polis](#)
- 17m [Juruteknik rugi RM226,000 sertai pelaburan tak wujud](#)
- 20m [Ketua UMNO Bahagian Shah Alam didakwa salah guna harta](#)
- 20m [Sisi positif sekolah kurang murid](#)

TRENDING



NASIONAL 12 minit yang lepas

Presiden Majlis FTTH Asia-Pasifik, Venkatesan Babu, berkata penerokaan peranan gentian (fiber) dalam hala tuju kepada 5G perlu mengambil kira cabaran dan permintaan yang diperlukan untuk penggunaan 5G dalam pembangunan bandar pintar.

DISYORKAN UNTUK ANDA

- **Ekspo Afrika 2022 sasar urus niaga AS\$50 juta**
- **Wilayah Persekutuan disasar jadi bandar pintar menjelang 2030**
- **TM lancar fasa pertama perkhidmatan 5G**
- **Barry Callebaut bekalkan ramuan coklat, koko RM2 bilion di Malaysia**

"Telco terus berkembang dengan memanfaatkan teknologi baharu yang membolehkan penyelesaian yang lebih maju untuk memenuhi keperluan dunia sambil mengekalkan kemudahan pelanggan di barisan hadapan melalui usaha mereka. Persidangan ini adalah jalan yang sesuai untuk perkongsian pengetahuan dan rangkaian bagi membuka jalan kepada kerjasama untuk memacu pembangunan 5G dan IoT untuk kehidupan lestari," katanya.

Hadir sama pada majlis itu Khamis lalu adalah EXCO Pertubuhan Bandar Mampan dan Pintar Malaysia (MSCA), Mohamed Shahjahan Mohamed Iqbal; Naib Pengerusi Jawatankuasa Bandar Pintar Majlis FTTH Asia-Pasifik, Guven Togan; Pengurus Produk Serantau APAC Viavi Solution, Matthew Zahra dan Pengerusi Keahlian Korporat FTTH Asia-Pasifik, Frank Jaffer.



(dari kiri) Rusafie Alam; Matthew Zahra; Guven Togan dan Mohamed Shahjahan Mohamed Iqbal dalam sidang media sempena Persidangan Fiber Talk 2023 baru-baru ini.

Sebagai sebahagian daripada perkembangan utama bandar pintar, teknologi generasi akan datang seperti 5G dan IoT sedang berkembang maju. Bandar ini memerlukan lebih banyak komunikasi silang di belakang tabir, serta lebih banyak sensor berkomunikasi antara satu sama lain. Ini memerlukan komunikasi masa nyata melalui rangkaian rendah internet yang tidak boleh dilakukan tanpa gentian (fiber).

Pada majlis sama, FTTH Council Asia-Pacific bersidang (Fiber To The Home Council APAC) turut memperkenalkan jenama dan logo baharunya kepada Fiber Network Council APAC.

'Ahmad Zahid tidak pernah minta saya gugurkan kes mahkamah dihadapinya' - Anwar

NASIONAL 37 minit yang lepas
Sorok ratusan bilion, bekas Menteri Kewangan dipanggil SPRM

NASIONAL 2 jam yang lepas
Refizi sindir Hamzah tak faham konsep ekonomi

KES 2 jam yang lepas
Bayi 3 bulan meninggal, bapa didenda RM10,000 kerana cuai

NASIONAL 7 jam yang lepas
Ini bukan kerja saya. Ini kerja Menteri Luar Negeri - Chon Siang

DISYORKAN

NASIONAL Feb 9, 2023 @ 11:09pm
Penyelenggaraan jalan persekutuan beberapa negeri antara fokus Bajet 2023

BOLA Feb 9, 2023 @ 11:06pm
Liga Super Eropah bakal 'dihidupkan' semula

NASIONAL Feb 9, 2023 @ 11:30pm
Kejayaan misi ulang bekal MALBATT 850 bukti komitmen, kesiapsiagaan TLDM

LAIN-LAIN (SUKAN)
Feb 9, 2023 @ 11:03pm
Sarawak sedia jadi tuan rumah SUKMA 2024

NASIONAL Feb 9, 2023 @ 10:55pm
SMART keluarkan tiga mangsa daripada sisa runtuh bangunan 17 tingkat

OHBULAN

SUAMI TERBAIK 9 minit yang lepas
[VIDEO] Tersipu Malu Nak Cium Anak, Gelagat Ibu Fikry Ibrahim Cuit Hati Netizen...

TAK MAKAN & MINUM 2 jam yang lepas
#AJL 37: Naim Daniel Dapatkan Nasihat Doktor Untuk Menyanyi Terbalik & Tergantung

VIRAL 2 jam yang lepas
Buat Hubungan Seks Dengan Ibu Mentua, Bekas Suami Ancam Mahu Saman

WHAT'S WRONG WITH SECRETARY KIM
2 jam yang lepas
[VIDEO] Terlampau Teruja Bakal Jumpa Park Seo Joon, Adriana Adnan Terus Sujud...

TETAP SOLAT LIMA WAKTU
2 jam yang lepas
Tak Pernah Tinggal Solat Walaupun Jadi 'Ah Long', Pemilik Kasino Kini Bergelar...

SIRAPLIMAU